



OUR CAPTAIN 船长

Kai Albrigtsen

EN Kai Albrigtsen decided at an early stage that he would like to work at sea as part of his family tradition. Father, grandfather and forefathers were all seafarers. He started his career in Hurtigruten as galley boy in 1980, then as deckhand, AB and in the engine room. He studied and then graduated from

CHN 凯 (Kai) 很早就确立了想在海上工作，因为这是他们家族的传统。他的父亲，爷爷和祖父都是船员。1980年，他开始在海达路德的船上当服务员，然后慢慢

maritime school in 1999, since then he has served on almost all Hurtigruten ships as an officer and as Captain since 2009 including two Antarctic seasons and taking MS Finnmarken down to Australia. He has a passion for sailing and the sea. His main focus is on safe navigation and environmental friendly

是水手，轮机。之后，他去进行专业培训并于1999年从一所海事学校毕业，成为海达路德船上的长官。2009年开始任船长。他喜欢航行在海上。他非常看重航行

operation in remote areas. He loves to be part of Hurtigruten Explorer program either at the coast of Norway under the Northern lights or in Antarctica among ice and wildlife. He looks forward to taking you to the most fantastic places on the planet – Welcome onboard.

安全和对环境的保护。他喜欢加入海达路德的探险队，不管沿着灯塔航行在挪威的沿海还是穿梭在冰与野生动物的南极。他期待着带你到这个星球最美丽的地方 – 欢迎上船！